

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERNATIONAL FINANCIAL CENTER Date: 10-03-2026 02:48:16 PM Subject: Appointment of a general manager</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المركز المالي الدولي التاريخ: 10-03-2026 02:48:16 PM الموضوع: انتداب مدير عام</p>
<p>With reference to the instructions for licensing and accreditation of financial services and their regulation for the year 2005 issued pursuant to the provisions of Articles (12/F) and (47) of the Securities Law No. (76) of 2002 / Article 80, we would like to inform you of the appointment of Mr. Samer Abdullah Saleh Saeed as Acting General Manager effective from 8/3/2026.</p>	<p>بالإشارة إلى تعليمات الترخيص والاعتماد للخدمات المالية وتنظيمها لسنة 2005 الصادرة بالاستناد لأحكام المادتين (12/ف) و(47) من قانون الأوراق المالية رقم (76) لسنة 2002 / المادة 80، نود اعلامكم بانتداب السيد سامر عبد الله صالح سعيد كقائم بأعمال مدير عام اعتبارا من تاريخ 2026/3/8.</p>
<p>08-03-2026</p>	<p>08-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: FADIA ABDULLA</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: FADIA ABDULLA</p>